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ACTA NÚM. 124 
 
 

Membres assistents: 
Ariño Carmona, Joaquín 
Branchadell Gallo, Albert 
Farrés Vicén, Jaume 
Freixas Alas, Margarita 
Gabarrell Durant, Xavier 
Gairin Sallán, Joaquín 
Gispert Pellicer, Carles  
Hernández Sánchez, Jordi 
Llonch Obiols, Pol 
Montesinos Andrade, Juan 
Navarro Pastor, José Blas 
Padilla Rosa, Emilio 
Pinazo Gutiérrez, Aída 
Rovira Faixa, Tatiana (substituta) 
Tintoré Balasch, Jaume 
Vilanova Vila-Abadal, Francesc 
 

A Bellaterra, a les 15:30 h del dia 29 de juny de 
2020, obre la sessió i la presideix el vicerector 
d’Economia i de Campus, Carles Gispert 
Pellicer i assisteixen virtualment els membres 
res de la Comissió d’Economia i d’Organització 
assenyalats al marge. 

 
No hi assisteixen   Daniel Olivella Galindo, Joan Vicent Oré Catalá, Antoni Iglesias Fonseca, Laura 
Feliu Martínez, ni José Aguilera Ávila. Han excusat la seva assistència Maite Martín Ibáñez i Trinidad 
Expósito Rico. 
  
Hi assisteix, amb veu i sense vot, Mireia Cendrós Carreras, vicegerent d’Economia. 
 
Hi actua, com a secretària, Inmaculada Navarrete Marcos, lletrada del Gabinet Jurídic. 
 
 
 
Ordre del dia  
 

1. Informe sobre la memòria econòmica, el balanç, el compte de resultats i la liquidació del 
pressupost de la UAB, corresponents a l’exercici anual a 31 de desembre de 2019. 

2. Resolució de la convocatòria d'ajuts destinats a millorar la prevenció de riscos als laboratoris 
de la UAB per a l'any 2020. 

3. Modificació del conveni de Cessió d'ús de terrenys per al projecte "SMART BIKING" – 
XARXA D’APARCAMENTS SEGURS AL CAMPUS DE LA UAB". 

4. Aprovació de les modificacions de crèdit a 12 de juny de  2020. 
5. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació de:  

— Servei d’assegurances de responsabilitat civil i de danys, i d’assegurances de la flota 
de vehicles 

— Pròrroga del servei de prevenció aliè  
— Pròrroga del subministrament de publicacions monogràfiques per a les biblioteques 
— Prorroga del subministrament de material de laboratori 
— Pròrroga del subministrament de material d’oficina 
— Pròrroga del servei de transport de viatgers en autobús 

 
6. Torn obert de paraules 
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Desenvolupament de la sessió 
 
 
Atesa la situació d’emergència sanitària causada per la COVID-19 la sessió d’aquesta comissió s’ha 
desenvolupat per videoconferència  d’acord amb el que disposa la Instrucció  5/2020, sobre 
l’organització de reunions urgents a distància dels òrgans de govern col·legiats generals davant 
l’emergència sanitària decretada a causa del Covid-19 dictada pel secretari General en data 24 de 
març de 2020 i la Instrucció 9/2020, que modifica la Instrucció 5/2020, sobre l’organització de 
reunions urgents a distància dels òrgans de govern col·legiats generals davant l’emergència 
sanitària decretada a causa del Covid-19 dictada en data 27 d’abril de 2020. 
 
D’altra banda també s’ha tingut en compte el que regula l’article 6 del Decret llei 8/2020, de 24 de 
març  de modificació parcial del Decret llei 7/2020, de 17 de març, de mesures urgents en matèria 
de contractació pública, de salut i gestió de residus sanitaris, de transparència, de transport públic i 
en matèria tributària i econòmica, i d'adopció d'altres mesures complementàries, mitjançant el qual 
es disposa que les universitats públiques podran celebrar per videoconferència o per qualsevol altre 
suport digital les sessions dels òrgans de govern i que tindran plena validesa jurídica sempre que 
s'asseguri la identitat dels membres o persones que els supleixin, la interactivitat i intercomunicació 
entre ells en temps real, i la disponibilitat dels mitjans durant la sessió, encara que en els seus 
estatuts no estigui prevista aquesta forma de reunió.  
 
Així mateix l’apartat 2 de l’esmentat article estableix que també podran adoptar-se els acords 
mitjançant votació per escrit i sense sessió presencial encara que els estatuts no ho regulin com a 
tal sempre i quan es garanteixi  la deliberació prèvia i la votació dels assistents a través dels mitjans 
telemàtics adients. 
 
 
1. Informe sobre la memòria econòmica, el balanç, el compte de resultats i la liquidació del 

pressupost de la UAB, corresponents a l’exercici anual a 31 de desembre de 2019. 
 
 
El president comença la intervenció agraint a l’Àrea d’Economia l’esforç realitzat en l’elaboració dels 
Comptes Anuals. 
 
En primer lloc,  diu que els Comptes Anuals han estat auditats i que l’informe emès és favorable 
amb una excepció. L’excepció fa referència a l’anomenat deute històric que la Generalitat manté 
amb la UAB. El motiu d’aquesta excepció es deu a un canvi de criteri del Pla General Comptable 
(PGC) el qual fa necessari que la Generalitat tingui reconegut al seu pressupost aquest deute per 
tal que la UAB el pugui reconèixer al seu actiu. Si la UAB no mantingués aquest crèdit al seu Actiu,  
suposaria reconèixer una pèrdua de 6,6 milions d’euros que en aquests moments és inassolible. 
L’equip de govern creu que existeixen suficients arguments per defensar la postura de la UAB,  a 
més a més,  diu que altres universitats que tenen la mateixa problemàtica  els auditors no han posat 
una excepció, sinó un  paràgraf d’èmfasi. 
 
Continua  explicant que l’informe d’auditoria  manté un paràgraf d’èmfasi pel romanent de tresoreria 
total per import de  14,3M€, si bé el romanent de tresoreria no afectat és negatiu en 48,2M€ (66,4M€ 
si considerem el romanent genèric), circumstància que posa de manifest la necessitat de prendre 
accions que possibilitin el compliment de les obligacions. Per últim,  també manté el paràgraf 
d'èmfasi pel  rescabalament que la Universitat espera de la Generalitat de Catalunya respecte 
l’acord de Govern pel retorn en els exercicis 2019 a 2022 de la recuperació de la paga extraordinària 
dels anys 2013 i 2014 tal i com ha fet amb la paga extraordinària de l’exercici 2012 i 2013. 
 
Tot seguit el vicerector comenta les principals partides comptables que conformen l’actiu: 
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- Immobilitzat material:  el principal moviment ha estat en fons bibliogràfics que s’ha 
incrementat  en  3,4M€, però per contra cal dir que el valor total dels actius de la universitat 
(249,8M€) s’ha reduït en 5,4M€ pel valor de l’amortització anual que ha superat les altes de 
l’exercici. 

- Actiu circulant: l ’import pendent de cobrar és de 43,5M€, dels quals 16,8M€ corresponen a 
la Generalitat de Catalunya, inclòs el deute històric i 18,1M€ de preus públics i altres 
ingressos pendents de cobrament. 

Pel que fa al passiu,  destaca que els  deutes amb entitats de crèdit s’han  tancat amb una disposició 
de la pòlissa de crèdit de -2,6M€ (-3,8M€ al 2018) i que el període mitjà ponderat excedit (PMPE) 
és de 59,29 dies. El termini màxim legal de pagament aplicable a la Universitat en l’exercici 2019 és 
de 30 dies, segons la llei 3/2004 de 29 de desembre. Diu que la tresoreria de la UAB ha millorat 
respecte a la del  2018 per dos motius: els acords signats amb la Generalitat en relació a l’Applus i  
amb Vila Universitària, SL pel que fa   als lloguers de les Cases Sert que ja varen ser comentats en 
sessions anteriors d’aquesta comissió. 
 
El resultat de l’exercici 2019 és de 7M€ de desestalvi i prové principalment dels motius següents: 
 

— Despeses realitzades amb recursos provinents concessió Cases Sert (3M €). 
— No reconèixer com ingrés bestretes reemborsables FEDER (2,5M €).  
— L’efecte de la provisió per contingències (1,5M €). 

 
El president continua explicant les principals partides corresponents al compte d’explotació.  
 
Pel que fa als ingressos reconeguts de la Generalitat  l’import corresponent a l’exercici 2019 ha estat 
de 170,9M€. La subvenció corrent va ser de 157,2M€ és a dir, més o menys la mateixa de l’any 
2018 (156,6M€), per tant, sinó hagués estat pels acords esmentats Applus i Vila Universitària, SL el 
desestalvi  encara  seria més elevat. 
 
En relació al capítol de despeses,  cal dir que la despesa de personal ha estat de 239,3M€ (231,9M€ 
al 2018), la qual  inclou l’increment retributiu, la recuperació de pagues extres i l’aplicació de 
sentencies dels conflictes col·lectius amb el personal laboral.  
 
Acaba la intervenció comentant  que el saldo pressupostari  de l’exercici 2019 (genèric més 
específic) és de 1,74M€. El resultat genèric de l’exercici 2019 és de equilibri pressupostari a 
diferència del 2018 que va ser de-3,26M€. 
 
Les principals variacions del pressupost són les següents: 
 

- Ingressos:  
 

o Compensació de la Generalitat del lloguer de l’espai ocupat per Applus en el Campus 
UAB la qual cosa suposa un increment per import de 1,5M€ 

o Disminució de les transferències corrents per part de la Generalitat per un total de 
6,3M€. 

o Increment d’ingrés per la concessió de Cases Sert per import d’1M€. 
o No aportació compensació Parcs Científics per import de -1M€. 

- Despeses: 
 

o Disminució de l’import de les despeses de personal per -5,5M€.  
o Increment per import de 1,1M€ de dèficit en funcionament. 
o Estalvi  en les despeses per interessos de demora per import de -0,18M€. 
o Estalvi  en altres pràctiques i beques per import de 0,14M€. 

 
Per últim, diu que el romanent segons el nou PGC és de 14,3M€. 
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Per acabar la seva intervenció, informa que quan s’hagin votat tots els punts de l’ordre del dia 
presentarà un informe sobre la situació econòmica de l’exercici 2020 i les perspectives de futur. 
 
A continuació s’obre un torn  de debat en el qual les persones assistents agraeixen l’esforç que ha 
suposat preparar els Comptes Anuals. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER. Informar favorablement la memòria econòmica, el balanç, el compte de resultats i 
la liquidació del pressupost de la UAB corresponents a l'exercici anual a 31 de desembre de 
2019, que s’annexa.  

SEGON. Elevar aquest acord al Consell de Govern i al Consell Social  per tal que exerceixin 
les seves competències. 

TERCER. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus i al gerent l'execució i el 
seguiment d'aquests acords. 

2. Resolució de la convocatòria d'ajuts destinats a millorar la prevenció de riscos als laboratoris de 
la UAB per a l'any 2020. 

 
 
La senyora Montserrat Peregrina, cap de l’Àrea de Prevenció i Assistència, presenta el punt de 
l’ordre del dia. 
 
 
Diu que l’import total de la convocatòria era de 112.000€  i l’import sol·licitat ha estat de 140.511,84€ 
segons el detall següent: 
 

Modalitat A: ha rebut un total de 7 peticions, l’import de la convocatòria és de 30.000€ i 
l’import sol·licitat ha estat de 37.465,02€ 
 
Modalitat B: el total de peticions ha estat de 15, l’import de la convocatòria és de 57.000€ i 
l’import sol·licitat ha estat de 60.999,86€ 
 
Modalitat C: el total de peticions ha estat de 17, l’import de la convocatòria és de 25.000€ i 
l’import sol·licitat ha estat de 42.046,95€ 

 
Un cop revisades les peticions, l’import acceptat és de 107.925,77€, és a dir, resta un romanent per 
import de 4.074,23€  i es sol·licita que es pugui aplicar a  finançar mesures de prevenció de la 
COVID-19.  

Tot seguit  proposa modificar el calendari de la convocatòria en el sentit següent: el període 
d’al·legacions  finalitzarà el dia 9 de juliol  i la resolució definitiva de la convocatòria serà fins al dia 
24 de juliol. 

 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 
PRIMER. Aprovar la resolució de la convocatòria 02/2020 per a la concessió d’ajuts per 
concessió d’ajuts destinats a millorar la prevenció de riscos als laboratoris per a l’any 2020, 
en els termes següents: 
 
1- Acordar destinar l’import de 107.925,77€ a la concessió d’ajuts destinats a la prevenció de 
riscos als laboratoris per a l’any 2020. 
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2- Obrir un període de 10 dies naturals, és a dir fins al dia 9 de juliol de 2020 inclòs, perquè 
els interessats puguin formular al·legacions. 
3- Acordar que les esmentades al·legacions es resoldran com a màxim en data 24 de juliol 
de 2020. 
4- Acordar destinar l’excedent entre l’import de la convocatòria (112.000€) i l’import final un 
cop s’hagin resolt les al·legacions presentades a un romanent per finançar mesures de 
prevenció de riscos produïts per la COVID-19, el qual haurà de ser ratificat per la Comissió 
d’Economia i d’Organització. 
 
SEGON. Encarregar a l’Àrea de Prevenció i Assistència l'execució i el seguiment d'aquests 
acords 

 

3. Modificació del conveni de Cessió d'ús de terrenys per al projecte "SMART BIKING" – XARXA 
D’APARCAMENTS SEGURS AL CAMPUS DE LA UAB". 

 

El president comenta el document lliurat als membres de la comissió i que en resum consisteix en 
la modificació dels acords cinquè i sisè del conveni de 19 de desembre de 2018 els quals fan 
referència al cost de servei  i al  règim econòmic i al cànon que ha d’abonar l’empresa 
concessionària. 

 
Tot seguit  s’obre un torn de paraules en la qual les persones assistents plantegen les qüestions 
següents: 
 

- Se  sol·licita informació sobre el registre d’ús dels equipaments destinats a pàrquing. 
- Se sol·licita informació sobre el sistema tecnològic que s’implementarà per controlar els 

aparcaments de Vadecity. 
- Es reflexiona sobre el fet que alguns usuaris de bicicleta hauran de pagar per l’aparcament 

i en canvi els cotxes no, des d’un punt de vista de sostenibilitat el plantejament sembla erroni. 
- Es pregunta si els equipaments als quals es fa referència al conveni són les gàbies que hi 

ha al campus. 
- Se sol·licita aclariment  pel que fa al còmput de les 9 hores gratuïtes de pàrquing i si la 

targeta d’usuari serà la mateixa o es canviarà. 
 
El president respon dient  que actualment no hi ha registres d’ús del pàrquing, pel que fa a les hores 
gratuïtes especifica que són diàries la qual cosa cobreix perfectament l’horari de totes aquelles 
persones que venen a la UAB a treballar o a estudiar. Comenta que troba molt interessant la reflexió 
sobre el tema plantejat de la sostenibilitat i l’accés al campus en cotxe. Per últim, informa que  les 
gàbies es mantindran i seran gratuïtes. 
 
S’obre un segon torn de paraules en el qual es plantegen el temes següents: 
 

- Es pregunta perquè s’ha d’incloure un nou operador privat quan ja existeix el que gestiona 
les gàbies. 

- S’insisteix en el debat sobre qui ha de pagar per aparcar al campus, si els cotxes o les 
bicicletes. 

 
El vicerector contesta dient que Vadecity gestionarà 30 espais d’aparcament i les gàbies només són 
dues, són dos sistemes diferents i per això cal tenir dos operadors. Pel que fa al tema de 
l’aparcament dels cotxes creu que el nou equip de govern haurà d’encetar aquest debat. 
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Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per 11 vots a  favor i 6 
abstencions: 
 
PRIMER. Informar favorablement la modificació del conveni de col·laboració per a la 
implementació del Projecte ‘Smart Biking’ – Xarxa d’aparcaments segurs del campus de la 
UAB per canviar les condicions econòmiques del mateix, en el sentit de transformar-lo en 
onerós per tal que la UAB pugui cobrar un cànon a VADECITY, S.L. per l’ús privatiu dels 
espais de domini públic i, a canvi, VADECITY, S.L. pugui cobrar el preu del serveis als seus 
usuaris, a patir d’un determinat temps de durada d’estacionament, en els termes de la minuta 
que s’adjunta al document 2. 

SEGON.- Informar favorablement perquè s’autoritzi a la rectora, o persona en qui delegui, 
perquè amb les més àmplies facultats pugui signar els documents públics i privats que siguin 
necessaris, amb les clàusules que consideri més adients, per donar compliment a aquests 
acords. 

TERCER. Elevar aquest acord al Consell de Govern i al Consell Social  per tal que exerceixin 
les seves competències. 

TERCER. Encarregar al vicerector d’Economia i de Campus i al gerent l'execució i el 
seguiment d'aquests acords. 

4. Aprovació de les modificacions de crèdit a 12 de juny de  2020. 
 
El president dona la paraula a la vicegerent d’Economia, Mireia Cendrós, perquè presenti les 
modificacions de crèdit en data 12 de juny de 2020, que consisteixen en transferències de 
pressupost entre diversos capítols d’operacions corrents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden per assentiment: 
 

PRIMER.  Aprovar les modificacions de crèdit en  data  12  de juny de 2020, segons document 
que s’annexa. 

SEGON.  Encarregar al gerent i a la vicegerent d’Economia i de Campus  l'execució i el 
seguiment d’aquests acords. 

 

5. Aprovació de les despeses pluriennals per a la contractació de:  
 
5.1 Servei d’assegurances de responsabilitat civil i de danys, i d’assegurances de la flota de vehicles 
 
El gerent explica el contingut del document lliurat als assistents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment: 
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent a la contractació 
número 11/2020 relativa al servei d’assegurances de responsabilitat civil i de danys i 
d’assegurances de la flota de vehicles de la UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE BARCELONA, que 
s’annexa. 

SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 
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TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
 
5.2 Pròrroga del servei de prevenció aliè  
 
El gerent explica el contingut del document lliurat als assistents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment: 
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent  a la primera pròrroga 
de la contractació número 20/2017 de prestació del servei de prevenció aliè de la UAB,  que 
s’annexa. 

SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
5.3 Pròrroga del subministrament de publicacions monogràfiques per a les biblioteques 
 
El gerent explica el contingut del document lliurat als assistents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment 
 
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent a la contractació nº 
CONSU-45/2019 de subministrament de publicacions monogràfiques per a la UNIVERSITAT 
AUTÒNOMA DE BARCELONA, que s’annexa. 

SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
 
5.4 Prorroga del subministrament de material de laboratori. 
 
El gerent explica el contingut del document lliurat als assistents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment 
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent a la contractació 
primera pròrroga del sistema dinàmic d’adquisició núm. CONSU-18/2019 de subministrament 
de material fungible i petit equipament de laboratori per la UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE 
BARCELONA, que s’annexa. 

SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 
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5.5 Pròrroga del subministrament de material d’oficina 
 
 
El gerent explica el contingut del document lliurat als assistents. 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment 
 
PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent a la segona pròrroga 
de la contractació nº CONSU-14/2017 de subministrament material d’oficina de  la 
UNIVERSITAT AUTÒNOMA DE BARCELONA, que s’annexa. 

SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
 

5.6 Pròrroga del servei de transport de viatgers en autobús 
 
El gerent diu que l’organisme competent és l’Àrea Metropolitana de Barcelona i que la UAB és 
partidària que sigui un transport públic, a més a més dintre de dos anys ha de sortir a licitació pública 
a la Unió Europea i encara cal decidir com es farà.  
 
S’obre un torn de debat en el qual es comenta que la qualitat del parc mòbil no és bona  i el servei 
que presta és millorable. 
 
El gerent respon que hi està d’acord, però que això caldrà negociar-ho en la propera licitació, ara 
no  es pot plantejar. 
 
 
Els membres de la Comissió d’Economia i d’Organització acorden, per assentiment 
 

PRIMER.  Aprovar la proposta de despeses pluriennals corresponent a la contractació 
número 16/2016 relativa  a la pròrroga del servei de transport de viatgers en autobús de la 
UAB, que s’annexa. 

SEGON.   Elevar aquest acord al  Consell Social  per tal que exerceixi les seves competències. 

TERCER. Encarregar als responsables dels àmbits econòmics dins l’equip de govern i la 
Gerència l'execució i el seguiment d’aquests acords. 

 
6. Punt 1: Informe addicional de vicerector d’Economia i Campus. 
 
Un cop finalitzat l’ordre del dia el president vol  informar sobre la situació econòmica de l’exercici 
2020 i les perspectives de futur. 
 
Inicia la intervenció dient que la situació és molt dolenta i s’ha agreujat com a conseqüència de la 
crisi sanitària provocada per la COVID-19. 
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Pel que fa al pressupost de la UAB la declaració de l’estat d’alarma ha canviat la planificació que 
estava prevista, actualment resulta molt difícil elaborar  i aprovar un pressupost pel 2020, per tant, 
es mantindrà la pròrroga i es treballarà en la preparació del corresponent a l’exercici 2021. 
 
Continua dient que s’havia previst  que es tancaria l’exercici 2020  amb un dèficit estimat de 4,5 
milions d’euros aproximadament, però l’impacte de la COVID-19  pot incrementar-lo en 5,5 milions 
d’euros addicionals, la qual cosa tindrà greus efectes en les finances de la UAB. 
 
L’estimació de l’increment de 5,5 milions d’euros  de dèficit resulta dels paràmetres següents: 
 

a) Reducció en la partida d’ingressos per matricules d’estudis de grau i sobretot de màster per 
import d’uns 3 milions d’euros. 

b) Reducció dels ingressos per serveis centrals com el SAF i el Servei de Llengües: 
aproximadament uns 0,8 milions d’euros 

c) Disminució dels ingressos per cànon de recerca i formació pròpia: 1M d’euros 
aproximadament. 

d) Increment del cost dels contractes laborals: 0,4M d’euros 
e) Augment de la despesa per adquisició d’EPIS, ordinadors etc: 0,3 M d’Euros 
f) Estalvi en el consum: 1M d’euros. 
g) Disminució ingressos entitats vinculades (FUAB, Hospital Veterinari etc.) : 1M d’euros. 

 
 
El vicerector diu que l’impacte que tindrà aquest sobre cost en la tresoreria  es que caldrà ajornar el 
pagament als  proveïdors i serà necessari reclamar a la Generalitat que liquidi el deute que manté 
amb la UAB. 
 
Davant aquest escenari tan complicat les mesures que  s’han de prendre són les següents: 
 

- Capítol de despeses: es planteja ajornar el pagament dels Parcs Científics, reduir les 
despeses de funcionament  i no generar-ne de noves excepte que tinguin finançament propi. 

- Capítol ingressos:  
o Finançament basal: la Generalitat va dir que durant l’exercici 2020 hi hauria canvis 

en el model de repartiment del fiançament a les universitats, però encara no hi ha 
cap notícia al respecte.  

o Reducció de taxes universitàries: la Generalitat va informar que es compensaria la 
seva baixada i per dur-lo a terme es reservava 57M€ del seu pressupost per a 
aquesta finalitat, però les darreres informacions sembla que només seran 51M€, per 
tant, falten 6M€ per aclarir. 

o Màsters: la informació que arriba de la Generalitat és que només compensaran la 
reducció de taxes d’aquells que tinguin un preu més elevat, però no dels que  ja 
s’havia reduït el preu. 

o PIU: està previst un finançament addicional de 2M d’euros, però cal recordar que es 
tracta d’un finançament específic. 

o El Ministeri ha informat que preveu destinar uns 400M€ a totes les universitats per 
finançar els efectes de la COVID-19, a Catalunya més o menys li pertoquen uns 30-
40 M d’euros  i a la UAB aproximadament  uns 9M d’euros. Si s’acomplís amb aquest 
tema seria  la taula de salvació per a la nostra Universitat. 

o Per últim, la Generalitat està preparant un pla de reactivació per mitigar l’impacte de 
la COVID-19. 

 
 
Aquesta situació afectarà sens dubte a l’inici del curs, el qual serà segurament híbrid (presencial i 
virtual), però el cert és que les infraestructures de la  UAB no estan preparades a tal efecte, per això 
s’està avaluant la possibilitat d’assignar 0,5M d’euros a càrrec del PIU addicional destinat a dotar 
inversions necessàries per fer docència virtual. El proper  dijous es presentarà al Consell de Govern 
i allà es detallarà els aspectes més importants de la convocatòria. 
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Finalitzada la intervenció del vicerector s’obre un torn  de paraules en el qual es plantegen les 
qüestions següents: 
 

- Es pregunta si la convocatòria del PIU addicional preveu incrementar la despesa destinada 
als centres, si serà consensuada  i si es tindrà en compte les diferències que hi ha entre els 
diversos centres. 

- Es demana quin són els càlculs que s’han fet en relació als fons previstos pel Ministeri, així 
mateix es pregunta com es distribuiran a Catalunya. 

- Pel que fa a la reducció dels ingressos per cànon de recerca, es pregunta quina part 
correspon a recerca i quina a formació continuada. 

 
 

El comissionat de la rectora per a les TIC, Jordi Hernández, pren la paraula per explicar que la UAB 
està planificant la docència virtual, s’està avaluant les necessitats i en principi la previsió és que les 
aules tinguin una dotació  baixa i s’intentarà igualar a tots els centres. En relació als fons del 
Ministeri, s’ha informat que tindran caràcter finalista per finançar estructures tecnològiques. 
 
El president respon dient que es desconeix com es distribuiran  els fons del Ministeri i tampoc es té 
la certesa de quins seran els imports assignats  definitius.  En relació al PIU addicional, diu que al 
Consell de Govern s’informarà amb més detall. Per últim, pel que fa a la qüestió plantejada del 
cànon 700.000€ corresponen a recerca i 300.000 € a formació continua. 
 
El gerent pren la paraula i comenta que la distribució dels fons  que destini el Ministeri sembla ser 
que serà en funció del pes de cada universitat i que serà  un finançament específic per a pal·liar els 
efectes de la COVID-19, per aquest motiu la UAB està imputant tota la despesa incorreguda a la 
partida COVID-19 en previsió que calgui justificar el cost. 
 
A continuació s’obre un segon torn de paraules en el qual es plantegen  les qüestions següents: 
 
- Es pregunta si l’alumnat quedarà fora d’aquesta convocatòria o bé està previst fer-ne una 

d’específica per a casos crítics. 
- Se sol·licita informació sobre la distribució de la part variables dels imports destinats als  càrrecs 

acadèmics de direcció i de gestió, es possible  que alguns d’ells tinguin caràcter semestral?, es 
demana una major flexibilització de tal forma que  puguin tenir una durada de 6, 9  o 12 mesos. 

 
El gerent respon dient que està previst fer una altra convocatòria destinada a ajuts pels estudiants, 
però  abans cal analitzar les necessitats i l’evolució de la situació econòmica de la UAB. 
 
El president respon que malgrat la greu situació econòmica que pateix la UAB no s’han reduït els 
imports destinats als càrrecs acadèmics. No creu possible que es pugui ser més flexible perquè la 
normativa estatal que regula aquest tema ni tan sols permet que puguin tenir el caràcter de 
semestral i en canvi el nostre model si que ho preveu. Recomana que ho comenti amb el seu centre 
i arribin a un acord. 
 

El dia 29 de juny  a les 17:47h el president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc 
aquesta acta. 
 
 
 
La secretària         Vist i plau   

El president 


